
PROTOKÓŁ NR XXVIII/2021 
ze zdalnego posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 22 stycznia 2021r., godzina 10.00 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Otwarcia XXVIII posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie (zdalnego) dokonał przewodniczący 
rady Andrzej Stambulski. Przywitał radnych i uczestników sesji. Po wywołaniu radnych do 
potwierdzenia swojej obecności, stwierdził, że na 21 osobową radę, obecnych 16 radnych (nieobecni: 
radna Monika Biazik, radny Marcin Chmura, radny Ireneusz Ganczar, radna Beata Jakowicka i  radna 
Bożena Wójcik-Wojtkowiak). Rada jest władna do podejmowania uchwał, apeli, stanowisk i 
deklaracji. 
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmianę do porządku obrad zgłosił burmistrz Mirosław G ąsik  poprzez : 

− wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 
określenia formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Szprotawa, na okres 10 lat w trybie przetargu,  

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 
nieruchomości budynków lub ich części w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców 
działających na terenie Gminy Szprotawa, 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi nr 260/2, 
263/4, 297/2 i 303 w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXXI/197/2016 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 sierpnia 2016r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szprotawa na lata 2016-2023, 

− wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Żagańskiego na dofinansowanie zakupu tomografu komputerowego  
z przeznaczeniem dla żagańskiego szpitala, właściwe brzmienie projektu uchwały to: 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na zadanie „Pracownia tomografii 
komputerowej w szpitalu w Żaganiu” dla Powiatu Żagańskiego, 

− wprowadzenie do porządku obrad informacji związanej z gospodarką odpadami.  
 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania jego zmiany. 
 

− wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 
oraz określenia formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznawane 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Krzysztof Bugajny  - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.”, wycofała projekt uchwały z porządku 
obrad. 
 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Szprotawa, na okres 10 lat w trybie przetargu 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
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21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości budynków lub ich części w ramach pomocy de minimis dla 
przedsiębiorców działających na terenie Gminy Szprotawa 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi nr 260/2, 
263/4, 297/2 i 3030 w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
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8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 

− wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXI/197/2016 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 sierpnia 2016r. w sprawie 
przyj ęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szprotawa na lata 2016-2023 

−  
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
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− wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Żagańskiego na dofinansowanie zakupu tomografu 
komputerowego z przeznaczeniem dla żagańskiego szpitala 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła autopoprawkę do 
projektu uchwały. 
 
 

− wprowadzenie do porządku obrad informacji zwi ązanej z gospodarką odpadami 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
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14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „przeciw” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 15”za”, 1”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła informacj ę do porządku 
obrad. 
 
 

− Przyjęcie porządku obrad po przyjętych zmianach 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.”, zatwierdziła porządek obrad. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 29 grudnia 2020r.  

do 21 stycznia 2021r. 
2. Informacja rzeczowo-finansowa z realizacji zadań z zakresu wykorzystania funduszu 

sołeckiego i remontów świetlic wiejskich w 2020 roku. 
3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
4. Informacja nt. gospodarki odpadami.  
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na zadanie „Pracownia 
tomografii komputerowej w szpitalu w Żaganiu” dla Powiatu Żagańskiego; 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawy; 
c) zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego 

pod nazwą Szprotawski Zakład Aktywności Zawodowej i nadania Statutu; 
d) przekazania petycji według właściwości; 
e) planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie na 2021 rok; 
f) ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz określenia formy i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane; 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Szprotawa, na okres  
10 lat w trybie przetargu; 

h) zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich części w ramach 
pomocy de minimis dla przedsiębiorców działających na terenie Gminy 
Szprotawa; 

i) zaliczenia drogi nr 260/2, 263/4, 297/2 i 303 w Henrykowie do kategorii dróg 
gminnych i ustalenia jej przebiegu; 

j)  zmiany uchwały Nr XXXI/197/2016 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 
sierpnia 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 
Szprotawa na lata 2016-2023. 

7. Rozpatrzenie Apelu Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie przyjęcia 
deklaracji solidarności z osobami LGBT+. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Oświadczenia. 
12. Informacje. 
13. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie.  
 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ  
 
Z uwagi na zdalne posiedzenie rady odstąpiono od prezentacji sprawozdania.  
 
 
INFORMACJA RZECZOWO-FINANSOWA Z REALIZACJI ZADA Ń Z ZAKRESU 
WYKORZYSTANIA FUNDUSZU SOŁECKIEGO I REMONTÓW ŚWIETLIC WIEJSKICH 
W 2020 ROKU 
 
Brak dyskusji 
 
SPRAWOZDANIE Z WYSOKO ŚCI ŚREDNICH WYNAGRODZE Ń NAUCZYCIELI 
 
Głos zabrał: przewodniczący rady Andrzej Stambulski 
 
INFORMACJA NT. GOSPODARKI ODPADAMI 
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Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, burmistrz Mirosław Gąsik i radny Józef 
Rubacha. 
 
Przed podejmowaniem uchwał, przewodniczący rady sprawdził quorum. Na 21 radę, obecnych 
16 radnych. 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na zadanie „Pracownia 
tomografii komputerowej w szpitalu w Żaganiu” dla Powiatu Żagańskiego. 

 
Opinia Komisji Bud żetu pozytywna. 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawy 
 
Opinia Komisji Bud żetu pozytywna 
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha, burmistrz Mirosław Gąsik i radny Jerzy Chmara 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 13”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

3) zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego 
pod nazwą Szprotawski Zakład Aktywności Zawodowej i nadania Statutu 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
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18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

4) przekazania petycji według właściwości 
 
Głos zabrał: przewodniczący rady Andrzej Stambulski 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

5) planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie na 2021 rok 
 
Opinie Komisji: Rewizyjnej, Gospodarki, Budżetu, Społecznej, Rolnictwa i Skarg, Wniosków i 
Petycji – pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 



Strona | 11  

 

4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Szprotawa, na okres 10 
lat w trybie przetargu 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
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18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

7) zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich części w ramach 
pomocy de minimis dla przedsiębiorców działających na terenie Gminy 
Szprotawa 

 
Opinia Komisji Bud żetu pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha, przewodniczący rady Andrzej Stambulski i burmistrz 
Mirosław Gąsik 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

8) zaliczenia drogi nr 260/2, 263/4, 297/2 i 303 w Henrykowie do kategorii dróg 
gminnych i ustalenia jej przebiegu 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
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Głos w dyskusji zabrał: radny Jerzy Chmara 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

9) zmiany uchwały Nr XXXI/197/2016 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 
sierpnia 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 
Szprotawa na lata 2016-2023 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 

Brak dyskusji 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
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13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 13”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

APEL POSŁÓW NA SEJM RP I SENATORA RP W SPRAWIE PRZYJĘCIA DEKLARACJI 
SOLIDARNO ŚCI Z OSOBAMI LGBT+ 
 
Głos w dyskusji zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha i radny 
Stefan Gołek. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „nieobecny” 
6) Ireneusz Ganczar  - „nieobecny” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „nieobecna” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 13”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” deklaracj ę przyjęła.  
 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 
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radny Józef Rubacha: zgłosił, aby przesyłać materiały na sesję radnym w wymaganym czasie.  
Na obecną sesję dokumenty były dostarczane radnym w różnym czasie, było ich dużo, były obszerne, 
a czasu na dokładne zapoznanie się z nimi było bardzo mało. 

radny Władysław Sobczak: odniósł się do rejestracji na szczepienia przeciw COVID-19, szczególnie 
do miejscowego szpitala. Nie ma możliwości rejestracji. Infolinia jest cały czas zablokowana. System 
nie działa. Wniósł o zajęcie się tym problemem, bo w Szprotawie jest to bardzo utrudnione.  

radny Roman Pakuła:  

radny Krzysztof Bugajny: radny zgłosił pytanie o udzielenie informacji dotyczącej wszelkich działań 
podejmowanych w ramach wybudowania kładki na rzece Szprotawa, przy ulicy Sienkiewicza, 
nieopodal budynku Szprotawskich Wodociągów i Kanalizacji. Mieszkańcy Szprotawy czekają już trzy 
lata na wybudowanie w/w kładki. Od jej zamknięcia ze względu na zły stan techniczny, tj. od lipca 
2017 r. nie zrobiono nic, oprócz planów, projektów i szkiców, które odbijały się o urzędniczą niemoc 
działań w tymże zakresie zawsze argumentowaną brakiem finansów. Kładka w tym miejscu stanowi 
ważny ciąg komunikacyjny pomiędzy np. ul. Bolesława Prusa, Kopernika i Chrobrego,  
a ul. Kościuszki. Spełnia rolę skrótu, umożliwiając pieszym szybsze przemieszczanie się między 
zatoczonymi ulicami miasta, omijając bezpieczne rondo obok budynku poczty. Biorąc pod uwagę 
inne, duże inwestycje, które są na bieżąco realizowane w Szprotawie, radny uważa, że koszty 
poniesione na wybudowanie samej kładki nie powinny narazić gminę na zbędne zadłużenie, a 
przyczynią się do polepszenia pieszej komunikacji i wizerunku miasta.  

 

WOLNE WNIOSKI 

radny Stefan Gołek: w związku z faktem edukacji zdalnej, której koszty ponoszą głównie 
nauczyciele z zasobów prywatnych, radny złożył wniosek o rozważenie możliwości wsparcia 
finansowego tej grupy zawodowej– radny wskazał, że oczywiście będzie to zależało od budżetu 
gminy, a pomoc powinni otrzymać pracownicy pedagogiczni o najniższych dochodach. 

radny Józef Rubacha: zwrócił uwagę, że sprawozdania z działalności burmistrza zawierają dużo 
informacji o decyzjach środowiskowych w sprawie farm fotowoltaicznych z przeważającą instalacją w 
miejscowościach Borowina i Długie. Wskazał, żeby się temu przyjrzeć,  żeby nie było  to w tak 
szerokim zakresie jak to się zapowiada bo zamiast produkować zboże, będziemy produkować prąd. 
Dodał, że przeciwnikiem farm nie jest, ale zakres tej działalności jest bardzo duży. Zatrważające jest 
ro, że gospodarka rolna przesuwa się na dalszy plan. 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Brak odpowiedzi  

Na zgłoszoną przez radnego interpelację w sprawie kładki przy ulicy Sienkiewicza, głos zabrali: 
burmistrz Mirosław Gąsik i ad vocem radny Krzysztof Bugajny. 

OŚWIADCZENIA 

Oświadczenie złożył radny Jerzy Chmara, do którego odniósł się przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski.  

INFORMACJE 
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radny Stefan Gołek: poprosił o przypomnienie terminu składania oświadczeń majątkowych. 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski odpowiedział, że termin to 30 kwietnia.  

ZAMKNI ĘCIE OBRAD XXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XXVIII sesji 
Rady Miejskiej w Szprotawie, zwołanej w trybie zdalnym. Czas trwania sesji –  3 godziny. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


